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Usvajanje skraćenog zapisnika s 

19. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 13. lipnja 2019. godine 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZAPISNIK 
s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 13. lipnja 2019. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 
za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Damir Sirotić, Dejan Jakac, 
Kristijan Majcan, Enisa Marinac , Đani Soldatić, Damir Kajin,  Sandi Černeka, Zdravko 
Ćurić, Vedran Majcan, Dubravka Črnac Dujanić, Nina Majer. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća:  Mirta Ćaleta. 

 
Ostali prisutni:    Ervina Šurković Kisiček,  Siniša Žulić,  Ana Pernić, Roberta 

Kalčić Savatović, Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis Šterpin,  Gordana Čalić 
Šverko i građani.  
 

Dejan Jakac pozdravlja sve  prisutne, otvara sjednicu  i predlaže slijedeći 
dnevni red s time da se točka 11. raspravlja iza točke 7.  

Otvara se rasprava.  
Damir Kajin predlaže novu točki dnevnog reda pod broj 3 „Problematika 

neupisane djece u dječji vrtić“. 
Dejan Jakac iznosi da se trebalo predložiti zaključak o kojem bi se 

raspravljalo, predlaže da se točka Pitanja i prijedlozi produži vremenski te da  se 
raspravlja o temi vezanoj uz vrtić. 

Damir Kajin predlaže da se za sedam dana sazove izvanredna sjednica 
Gradskog vijeća sa jednom točkom dnevnog reda a to je „Problematika nezbrinute  
djece u dječji vrtić Grdelin“. 

Siniša Žulić predlaže da se raspravlja u točki Pitanja i prijedlozi vezano uz 
tematiku vrtića, može se sazvati i sjednica za 7 dana no spreman je i danas 
odgovarati na pitanja koja vijećnici budu postavljali, a za 7 dana može se pozvati 
ravnateljica vrtića, predsjednicu Upravnog vijeća vrtića i ostale osobe koje budu 
potrebne no smatra da nije dobro da se odgađa rasprava koja se može i danas 
provesti.  

Dejan Jakac predlaže da se roditelji idući tjedan sastanu sa gradonačelnikom i 
pokušaju raspravljati o navedenoj temi. Ako se želi večeras dodati novu točku u 
dnevni red prihvaća prijedlog no treba predložiti zaključak o kojem bi se glasalo, a 
može dozvoliti i dužu raspravu u točki Pitanja i prijedlozi po ovoj temi.  

Damir Kajin iznos i da on može predložiti  zaključak vezan uz vrtić i to da:  
1. Sva djeca na području grada Buzeta trebaju biti primljena u dječji vrtić 

Grdelin, 
2. Ukinuti bodovanje prema stavku 10., 



3. Ako grad nije u stanju to osigurati roditeljima čija djeca nisu primljena u 
vrtić treba participirati razliku. 

4. Zaključak stupa na snagu odmah.   
Vijećnici i predsjednik Gradskog vijeća raspravljaju iz klupa. 

Zdravko Ćurić napustio je rad sjednice.  
Jednoglasno sa 12 glasova „za“ donosi se slijedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Usvajanje skraćenog zapisnika s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane dana 11. travnja 2019. godine 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prijedlogu sudske nagodbe sa 
Hrvatskom elektroprivredom d.d. Zagreb 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti  za 
postupak donošenja Strategije s planom prilagodbe klimatskim promjenama Grada 
Buzeta  

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju akcijskog plana energetski 
održivog razvitka Grada Buzeta (SEAP) – revizija Grad Buzet  

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvještaja trgovačkog društva Plzet d.o.o. za 2018. godinu 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvještaja trgovačkog društva PARK d.o.o. za 2018. Godinu 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvještaja trgovačkog društva PARK odvodnja d.o.o. za 2018. Godinu  

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o sklapanju Sporazuma o korištenju 

nekretnina između Grada Buzeta i Srednje škole Buzet  

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i 
dopune Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula 

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za 

imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli. 

12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području Grada Buzeta. 
 

Enisa Marinac pridružuje se radu sjednice. 

TOČKA 1.  
Pitanja i prijedlozi 

 

Vedran Majcan, postavlja pitanje o broju neupisane djece u dječji vrtić 
Grdelin? Proizlazi da 38 djece nije upisano u vrtić. Predlaže da se u par mjeseci do 
jeseni iznađe neka alternativna mogućnost za smještaj djece.   

Damir Kajin predlaže da se na izvanrednoj sjednici gradskog vijeća za tjedan 
dana otvori tema smještaja neprimljene djece u vrtić. 1.200,00 kn participira Grad 
Buzet po djetetu smještaj u vrtiću, dobro je da ide dogradnja vrtića.  



U prijelaznom rješenju predlaže da Grad da roditeljima čija djeca nisu 
primljena u vrtić također 1.200,00 po djetetu. Smatra da su djeca prioritet te smatra 
da se moglo manje sredstava dati udrugama ( antifašistima, borcima i dr.), da se 
moglo sredstva od knjižnice  usmjeriti u vrtić ili sredstva od  izgradnje boćališta.  

Siniša Žulić iznosi da mu je žao što on, za razliku od nekih drugih, nije dobio u 
pismenom obliku dopis sa zahtjevima roditelja. Žao mu je da neki roditelji koji su 
namjeravali doći u gradsku upravu na razgovor o temi vrtić su otkazali svoj dolazak, 
no on stoji na raspolaganju.  Gradsko vijeća je na jednoj od proteklih sjednica 
donijelo jednoglasno odluku o upisu djece u vrtić. Godine boravka u Buzetu nisu 
uvijek pri bodovanju u prednosti. Natječaj na koji smo se mogli javiti za dogradnju 
vrtića otvoren je 2018. godine, te smo se tada i javili na natječaj. Godinama unazad 
tražili smo dozvolu za otvaranje dislociranog objekta vrtića u prostoru sadašnje 
„Vodoprivrede“ no nismo dobili suglasnost, isto tako se htjelo  urediti i  prostor u 
Sjevernoj zoni. Ostali projekti kao što je gradska knjižnica, sredstva su bila 
namjenska i nije bilo moguće usmjeriti ih u nešto drugo. Na kraju protekle godine 
krenulo se u pripremu potrebne dokumentacije za dječji vrtić, a jedan od prioriteta bio 
je osigurati novac u proračunu, na protekloj sjednici Gradskog vijeća imali smo tu 
odluku te se zahvaljuje svim vijećnicima koji su to podržali, a žao mu je što neki 
vijećnici to nisu podržali.   Vezano za sufinanciranje roditelja čija djeca ne idu u vrtić 
može se o tome raspravljati  no smatra da to nije rješenje. 

Vlatko Mrvoš iznosi da su oni bili protiv rebalansa a ne protiv vrtića, žalosno je 
da se još  od 2014. godine raspravljalo o vrtiću, a potrošilo se novaca na razne stvari 
koji nisu u funkciji. Smatra da se nije  trebalo ulagati  u  zip line, multimedijalni centar 
koji ne rade, boćališta, postavljanje tlakovca u ulici II. istarske brigade, aluminijske 
ograde  i dr. Smatra da je ulaganje u Dječji vrtić bilo prioritetnije.  

Vedran Majcan moli da se iznađe rješenje, a ne da se traže krivci. 

Damir Kajin pitanje je kako ćemo djecu  koja nisu primljena u vrtić „podvesti“ 
pod ostale koji koriste Dječji vrtić. Da li mi možemo roditeljima djece koja nisu 
primljena u vrtić  sufinancirati iznos od 1.200,00 kn mjesečno ?  

Siniša Žulić iznosi da tlakovci, aluminijska ograda i dr. radilo se 2014. godine. 
Grad je spreman razgovarati i stručne službe mogu vidjeti kako riješiti mogućnost 
sufinanciranja određenog dijela sredstava roditeljima čija djeca nisu zbrinuta u vrtić. 

Nina Majer postavlja pitanje da li postoji povratna informacija o 
zainteresiranosti građana  o izgradnji POS-ovih stanova?  

Vlatko Mrvoš postavlja pitanje koliko ljudi radi u TZ, nema obavijesti o radnom 
vremenu vidljivog na vratima TZ?  Zip lajn, multimedijalni centar  ne rade. Sredstva 
smo dobili od Ministarstva turizma i EU fondova. Da li  oni znaju da ono za šta su dali 
sredstva nije u funkciji? Moli dokumente od financiranja, da li postoji neka klauzula da 
ti objekti moraju biti u funkciji i u kojem roku ? Moli odgovor u pismenom obliku ili 
putem emaila.  

 



Damir Kajin postavlja pitanje da li se namjerava vršiti zaprašivanje komarcima? 
Iznosi informaciju da je tvrtka „ Vilstroj“  spreman donirati 20 strojeva i alata Srednjoj 
školi Buzet, te smatra da se treba iskoristiti tu mogućnost. Da li će zaposlenici TZ u 7. 
i 8. mjesecu koristiti godišnji odmor? 

Vedran Majcan vezano uz poduzetničku zonu Mala Hubu da li  ima potencijalnih 
investitora te da da li se planira još uređenje te zone ? Da li grad planira na gradskom 
stadionu urediti sjedalice? 

Kristijan Majcan najava je RS o zatvaranju određenih graničnih prijelaza za 
teretni promet, da li postoji mogućnost da   se na graničnom prijelazu Požane dozvoli 
odvijanje teretnog prometa ? 

Đani Soldatić vezano uz stazu „7 slapova“, problem je kampera odnosno da li 
postoji mogućnost postavljanja malo većih kanti za smeće ili kanti za odvajanje otpada 
te postavljanja znakova ograničenja brzine kretanja.  Motori voze po toj stazi te da li 
se može nešto po tom pitanju poduzeti.  

Dejan Jakac na glavnim prometnim pravcima gdje nisu obilježena odmorišta 
turisti se zaustavljaju i puštaju smeće. Prije par godina na tim mjestima bili su 
postavljeni koševi no sada ih više nema. Prije nekoliko godina održavala se akcija te 
se na tim ugibalištima  postavilo table na kojima su bili crteži djece o zaštiti prirode, 
toga svega nema pa postavlja pitanje da li se može po tom pitanju nešto poduzeti? 

Siniša Žulić iznosi da Grad Buzet provodi određene mjere zaprašivanja protiv 
komaraca. Iznosi da su 52 osobe ispunile ankete vezane uz POS stanove, a to se isto 
može napraviti još do  20.07. do kada je otvorena  anketa. Što se graničnog prijelaza 
tiče za teretni promet, vrlo su male vjerojatnosti da će se Požane otvoriti. Drago mu je 
da bi tvrtka „Vilstroj“ donirala strojeve Srednjoj školi. Provjeriti će zbog čega nema 
obavijest o radnom vremenu TZ. Srednjoškolci stipendisti odrađuju određeno radno 
vrijeme u TZ. Vezano uz multimedijalni centar, tko želi može se javiti u TU i dobiti ključ  
multimedijalnog centra, i osobu koja bi ih vodila. Oprema u multimedijalnom centru je 
vrlo vrijedna pa je opasno da se ne razbije.  Na jednom od gradskog vijeća iznio je 
informaciju da je u planu izgradnja zaobilaznice grada Buzeta, proteklog tjedna bili su 
iz Hrvatskih cesta vezano za otkup zemljišta, a do kraja mjeseca nada se da će održati 
sastanak vezano uz tu temu  i direktorom Hrvatskih cesta i g. Škorićem. Iznosi  da se 
razni investitori svako toliko  raspituju o zemljištu u Mala Hubi.  Vezano uz Nogometni 
stadion kandidiran je na natječaj no nismo dobili sredstva.  

Ervina Šurković Kisiček smatra da građani grada Buzeta nije u redu da plaćaju 
odvoz smeća kamperima. Smatra da bi bilo ljepše da se stave tabele edukacije. 
Vezano uz „Tombasin“ čisti se jednom tjedno smeće. 

 

TOČKA 2. 

 Usvajanje skraćenog zapisnika s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane dana 11. travnja 2019. godine 

Rasprave nema te se jednoglasno donos  



 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se  skraćeni  zapisnika s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 11. travnja 2019. godine 

TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prijedlogu sudske nagodbe sa 
Hrvatskom elektroprivredom d.d. Zagreb 

 

 Siniša Žulić obrazlaže prijedlog.  

Vedran Majcan postavlja pitanje šta se namjerava s tim sredstvima i kada se 
namjerava potpisivanje nagodbe te kada će biti  isplata?  

Siniša Žulić iznosi da se sredstva, gdje rebalans oporba nije prihvatila, namjeravaju 
usmjeriti u Dječji vrtić.  

Vlatko Mrvoš iznosi da je oporba bila suzdržana prilikom rebalansa, a da su napustili 
sjednicu rebalans se ne bi bio mogao donijeti jer nije bilo dosta vijećnika na sjednici 
vijeća.  

Siniša Žulić zahvaljuje se svim vijećnicima koji su podržali projekte. 

Damir Kajin smatra da treba pozdraviti usmjeravanje sredstava u Dječji vrtić. 

Vedran Majcan ukazuje na kršenje članka 26., stavak 2.  Statuta Grada Buzeta.  

Siniša Žulić iznosi da prekršajno i kazneno nitko neće biti gonjen.  

Uz 13 glasova „za“ donosi se  

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  Odluka o prijedlogu sudske nagodbe sa Hrvatskom elektroprivredom 
d.d. Zagreb 

 

 

TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti  za 
postupak donošenja Strategije s planom prilagodbe klimatskim promjenama Grada 
Buzeta. 
 



 
 Matija Nežić obrazlaže prijedlog.  
Nakon rasprave uz 13 glasova „za“ donosi se  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o davanju prethodne suglasnosti  za postupak donošenja 
Strategije s planom prilagodbe klimatskim promjenama Grada Buzeta  

 
 

TOČKA 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju akcijskog plana energetski 
održivog razvitka Grada Buzeta (SEAP) – revizija Grad Buzet  
 
 
 Damir Kajin postavlja pitanje cijena ? 
Matija Nežić obrazlaže da iznosi nisu nužno iznosi koje će potrošiti grad Buzet već 
je to samo plan.  
Siniša Žulić projekti moraju imati nekakav plan kako bi prošli. Brojke moraju biti 
prikazane.  
Nakon rasprave uz 13 glasova „za“ donosi se  

 
ZAKLJUČAK 

 
Donosi se Odluka o donošenju akcijskog plana energetski održivog razvitka 

Grada Buzeta (SEAP) – revizija Grad Buzet  
 

 
TOČKA 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvještaja trgovačkog društva Plzet d.o.o. za 2018. godinu 

 
 

Vedrana Gregorović Hrvatin obrazlaže prijedlog. 
Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan postavlja pitanje da li su samo stanari problem što se fasade ne 

renoviraju ili ?  
Vedrana Gregorović Hrvatin iznosi da je Plzet 2012. preuzeo upravljanje svim 

zgradama od prijašnjeg upravitelja, sve zgrade su imale 0,00 kn na računu. Ljudi nisu 
spremni na veći financijski izdatak, a sredstava na računu imaju malo. Skoro za sve 
zgrade napravljen je energetski certifikat, a za 4 zgrade projektna dokumentacija. 
Odluka je na suvlasnicima zgrada.  

Nakon rasprave jednoglasno se donosi 
 

ZAKLJUČAK  
 
 

Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvještaja 
trgovačkog društva Plzet d.o.o. za 2018. godinu. 



 
 

TOČKA 7.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvještaja trgovačkog društva PARK d.o.o. za 2018. godinu 
 
  Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog.  
Jednoglasno se donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Donosi se Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvještaja 
trgovačkog društva PARK d.o.o. za 2018. godinu. 

 
TOČKA 8.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvještaja trgovačkog društva PARK odvodnja d.o.o. za 2018. godinu 

 
Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog.  
Damir Kajin postavlja pitanje koliko će nas Kaštijun koštati? 
Ervina Šurković Kisiček, protekle godine bio je jedan probni period sa cijenom 

od cca 45€, to je bio 3. ili 4. mjesec,   gdje se  plasiralo na Kaštijun u toku  njihovog 
probnog  rad i baždarenja, a od 1.07. do kraja godine cjelokupna količina 
komunalnog  otpad je odvezen na Kaštijun. Cijena je 592,00 kn po toni. Prema 
nama nije bilo nikakvih upita i naznaka da li će se cijena mijenjati. Količina otpada 
se smanjila pa očekujemo manju cijenu.  

Đani Soldatić na protekloj sjednici rečeno je da se gubitak pokriva iz nekih 
drugih djelatnosti, do kada će se to moći izdržati? Da li se može organizirati 
studijsko putovanje u Kaštijun da se vidi za šta mi odvajamo sredstva. Zatim vezano 
uz odvodnju, rečeno je da je povećan pritisak na pročistač otpadnih voda od kada 
je novi sustav prikupljanja otpada, rečeno je da je masnoća , šta će se još morati 
raditi?  

Ervina Šurković Kisiček iznosi da se obilazak Kaštijuna može  organizirati. 
Građani koriste sustav javne odvodnje i na uređaju za pročišćavanje primijetilo se 
veće opterećenje te građani odbacuju veće količine hrane ili masnoće što se prije 
bacalo u smeće , međutim što se tiče kapacitiranosti i rada uređaja u ovim uvjetima 
nema problema.  

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvještaja 

trgovačkog društva PARK odvodnja d.o.o. za 2018. godinu. 

 
 

 
 



TOČKA 9. 

 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o sklapanju Sporazuma o korištenju 

nekretnina između Grada Buzeta i Srednje škole Buzet 

 

Elvis Šterpin obrazlaže prijedlog.  

Vedran Majcan vezano uz dom u Vrsaru predlaže da se isti stavi u funkciju. 

Damir Sirotić u članku 2.  probni rok od 1 godine ?  

Siniša Žulić trebalo je 6 godina da škola prihvati sporazum, a kako bi se konačno 

stvar okončala morali smo raditi kompromise. Jedan od kompromisa je da Srednja 

škola mora dobiti sve suglasnosti pa su oni htjeli neku tzv. sigurnost ako isto ne dobe 

da se mogu vratiti na poligon u Franečiće. Vezano uz dom u Vrsaru nije moguće dobiti 

konzervatorske dozvole za uređenje dječjeg odmarališta. Smatra, što je već govorio, 

da bi bilo najbolje zamijeniti dom za neko zemljište na moru te izgraditi dom za potrebe 

djece. 

Vedran Majcan  nije mu uvjerljivo da se ne može naći neki model da se zgrada 

doma u Vrsaru  stavi u funkciju. Smatra da bi Općina Vrsar sigurno bila zainteresirana 

za zgradu.  

Siniša Žulić iznosi da se sa načelnicima Općine Vrsar u više navrata 

razgovaralo. Pokušalo se na sve moguće načine iznaći rješenje.  

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se Zaključak  o sklapanju Sporazuma o korištenju nekretnina između Grada 

Buzeta i Srednje škole Buzet. 

 
 

TOČKA 10 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i 
dopune Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula 
 
 
 
Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.  
 
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  
 
 

 
 



ZAKLJUČAK 
 

Donosi se Odluka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Dnevnog 
centra za rehabilitaciju Veruda – Pula. 
 

 
TOČKA 11. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za 

imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 

 

Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog.  

Dejan Jakac iznosi da su sudci porotnici laici nisu profesionalci i takvi u 

sustave ne postoje. 

Jednoglasno se donosi  

 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  Zaključak  o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Puli. 

 

 

TOČKA 12. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području Grada Buzeta. 

 

 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  

Damir Kajin koliko zemlja ide u zakup i koliko je povrat? 

Ornela Rumen svo zemljište predviđeno je za zakup. Povrat je jako mali i ovisi o 

državnoj službi koja to radi. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 

ZAKLJUČAK  

Donosi se  Odluka o donošenju programa raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu RH na području Grada Buzeta. 

 
 

Siniša Žulić iznosi da se iduća sjednica gradskog vijeća namjerava održati u 

mjesecu kolovozu.  

 Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica je zaključena sa radom u 22,00 sati. 

 

ZAPISNIK VOILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA  

  Tatjana Merlić                                                                 Dejan Jakac 


